

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS ON LEAVE APPLICATIONS

OTTAWA, 4/9/97. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY RENDERED JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

OTTAWA, 4/9/97. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A RENDU JUGEMENT AUJOURD'HUI DANS LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTES.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

25823 **MAVIS BAKER v. THE MINISTER OF CITIZENSHIP AND IMMIGRATION** (F.C.A.)

CORAM: La Forest, Gonthier and Major JJ.

The application for extension of time and the application for leave to appeal are granted. The stay of proceedings is extended until final disposition of the appeal.

La demande de prorogation de délai et la demande d'autorisation d'appel sont accordées. La suspension des procédures est prorogée jusqu'à ce qu'il ait été statué définitivement sur le pourvoi.

25712 **HER MAJESTY THE QUEEN v. JOHN PRESCOD** (Crim.)(Ont.)

CORAM: La Forest, Gonthier and Major JJ.

The application for extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed.

La demande de prorogation de délai est accordée et la demande d'autorisation d'appel est rejetée.

25778 **FBI FOODS LTD. -- LES ALIMENTS FBI LTÉE, FBI BRANDS LTD. -- LES MARQUES FBI LTÉE, and LAWRENCE KURLENDER v. CADBURY SCHWEPPE INC. and CADBURY BEVERAGES CANADA INC./BREUVAGES CADBURY CANADA INC.**
(B.C.)

CORAM: La Forest, Gonthier and Major JJ.

The applications for leave to appeal and to cross-appeal are granted.

Les demandes d'autorisation d'appel et d'appel incident sont accordées.

26039 **ATTORNEY GENERAL OF CANADA v. KARLHEINZ SCHREIBER** (Crim.)(F.C.A.)

CORAM: La Forest, Gonthier and Iacobucci JJ.

The application for leave to appeal is granted. The suspension ordered by Gibson J. and continued by the Federal Court of Appeal remains in effect until final disposition of the appeal.

La demande d'autorisation d'appel est accordée. La suspension ordonnée par le juge Gibson et prorogée par la Cour d'appel fédérale reste en vigueur jusqu'à ce qu'il ait été statué définitivement sur le pourvoi.
